
Fra villfisk til 8.generasjon



• Vårt hovedprosjekt siden 2000 har 

vært å utvikle et biologisk og 

industrielt fundament som kan løse ut 

en storskala Torskenæring i Norge.

• Oppdrett av Marine arter, nå Torsk og 

Berggylt.

• Investert over 200 millioner i nye yngel-

og stamfiskanlegg siden 2021.

Hvem er Havlandet ?
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• Havbruk må ta behovet som 

ligger over havets bæreevne.

• Vi vil trolig ikke bare spise 

laks.

• Eneste nye art med opphav i 

vår verdensdel med biologisk 

og markedsmessig potensial 

til å bli en ny volum art i 

oppdrett.

Hvorfor  Torsk?
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Hva Havlandet kan 
tilby næringen i dag:
• Helårlig tilgang til yngel

• Stor kapasitet

• Høy biosikkerhet

• Under planlegging -

settefiskproduksjon for å 

møte næringens vekstplaner



• Biologisk: Næringen må ta 
igjen et 15 års etterslep innen 
FoU på bla. ernæring. 

• Teknisk: Næringen må skalere 
opp dagens produksjon 
samtidig som vi tilpasser 
teknologien til Torsk i hele 
verdikjeden fra yngel og til 
ferdig slaktet produkt.

• Markedsarbeid.

• Rammevilkår.

Veien videre




